
 

 

Vragen voor het vragenuurtje Statenvergadering 02-10-12014 

 

 

Geacht college,  

Uit het Brabants Dagblad van 1 oktober en uit eigen bron vernemen we dat er klachten zijn over het 

functioneren van gedeputeerde van der Hout in zijn rol als voorzitter van de COVM in Gilze-Rijen. 

Daarom stellen we de volgende vragen: 

1. Klopt het dat meer dan regelmatig vergaderingen van het COVM zonder de aanwezigheid 

van de gedeputeerde plaatsvinden? 

2. Heeft de gedeputeerde gesprekken gevoerd met de commissie over zijn afwezigheid en de 

redenen daarvan? En zo ja, accepteerde de commissie zijn redenen voor afwezigheid? 

3. Heeft de gedeputeerde klachten gekregen over zijn betrokkenheid. Zo ja wat heeft hij er aan 

gedaan om deze op te lossen? Zo nee, is de gedeputeerde verbaasd dat er kritiek is op zijn 

optreden? 

4. Zijn er adequate vervangingsregeling mocht de gedeputeerde door dwingende 

omstandigheden niet aanwezig kunnen zijn? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan Heijman 

Fractievoorzitter Lokaal Brabant 

 

 

 

 


